
De gemeenteraad in vergadering bijeen op 1 juni 2017, overwegende

- dat ophalen van je verwijderde fiets onnodig veel tijd kost,
- dat met een ophaaldepot dichterbij het station meer fietsen worden 

opgehaald,
- dat met een depot dichtbij een verwijderde fiets eerder geregistreerd op 

de site staat
- dat met een depot in de buurt er langer kan worden gehandhaafd (nu 

wordt er al om 8.30 uur gestopt met labelen),
- dat het transport van verwijderde fietsen naar een depot dichterbij 

korter en goedkoper is,
- dat fietsen die langer dan vier dagen in het buurtdepot alsnog naar een 

depot op verderweg gebracht kunnen worden,

constaterend,

- dat niet 15% maar 46% van de verwijderde fietsen weer worden 
opgehaald,

- dat per dag ca 25 fietsen worden verwijderd waardoor er relatief weinig 
ruimte nodig is om de fietsen op te slaan,

verzoekt het College te onderzoeken of een fietsdepot in de nabijheid van 
het station haalbaar is en gaat over tot de orde van de dag.


